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ZÁPIS 
z pátého zasedání Komise pro sportovní centrum Na Chobotě RMČ Praha 17 konaného 

dne 19.7.2012 v zasedací místnosti Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291/12b, 

163 02 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni: 

Jaroslav Bíro 

Bc. Jitka Synková 

Miroslav Bartoš 

Martin Marek 

Ivana Körberová 

Václav Kreisinger 

Petr Stloukal 

René Podrázský 

Tomáš Linhart 

Mgr. Naděžda Zemanová 

Hosté: Ing. Přemysl Štěpánek, Mgr. Daniel Černý 

Omluven : Ing. Woleský, Mgr.Soukup, Mgr. Honzík 

 

Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise. 

 

Program: 

Výběrové řízení na provozovatele sportovního centra Na Chobotě - diskuse nad požadavky 

MČ Praha 17 jako zadavatele   

 

Průběh jednání: 

Předseda komise pan Bíro přivítal členy komise, představil nové členy Komise : 

- Tomáš Linhart je rozhodčí a aktivní hráč basketbalu 

- Mgr. Jaroslav Honzík zástupce hráčů volejbalu působící na ZŠ J. Wericha 

- Zastupitel Petr Stloukal 

Hlavním bodem je výběrové řízení, o kterém bylo rozhodnuto, že proběhne v podobě veřejné 

obchodní soutěže. Starostka požádala právníka Mgr. Černého o vysvětlení tohoto rozhodnutí: 

1/ Nejedná se o veřejnou zakázku podle zák. č. 137/2006Sb. (o veřejných zakázkách), protože 

chybí pojmový znak úplatnosti- zadavatel nebude provozovateli nic platit. 

Zadavatel tedy nemá povinnost výběr provozovatele uskutečnit dle zákona č. 137/2006, mohl 

by tak učinit, ovšem s vědomím všech rizik s tímto spojených – námitky neúspěšných 

uchazečů, podání na ÚHOS a další. 

2/ Nejedná se o koncesi podle zák. č. 139/2006Sb. ( o koncesních smlouvách a koncesním 

řízení ) a to z toho důvodu, že se nebude jednat o typický koncesní vztah – nelze konstatovat, 

že zadavatel přenáší podstatnou část rizik na provozovatele, finanční zatížení zadavatele 

mnohonásobně převyšuje případné investice provozovatele ( vnitřní vybavení, zařízení.. ), 

vlastní provozování není investičně náročný projekt ( není tedy splněna další podmínka 

koncese ). 

 

V případě výběru provozovatele formou vyhlášení veřejné obchodní soutěže v souladu 

s příslušnými ustanoveními obchodního zákoníku lze garantovat při zachování 

transparentnosti výběru uchazeče podstatně jednodušší a rychlý postup výběru, odpadá rovněž 

nebezpečí námitek či stížností neúspěšných uchazečů.  
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Tato eventualita byla projednána s právním zástupcem společnosti GORDION, s.r.o, která má 

s organizačním zajištěním veřejných obchodních soutěží dostatek zkušeností a je připravena, 

na základě dodatku č. 2 toto výběrové řízení zrealizovat. 

Starostka poté otevřela diskusi ke kritériím hodnocení, která jsou předběžně navržena v tomto 

rozsahu: 

- finanční plnění (nájem) 

- nefinanční plnění - využití sportoviště našimi základními a mateřskými školami(zájem 

zjistí Mgr. Zemanová), sportovními kluby ( zájem zmapuje p. Linhart), CSZS 

(p.Kadlec) 

- doba nájmu 

- reference provozovatele s prokazatelnou zkušeností s organizací, provozem, ale i 

výstavbou podobného objektu 

- podnikatelský záměr – nechceme např. komerční veletrhy ve sportovních prostorách 

Diskuse:  

Stloukal – pokud budete zjišťovat zájem o sportovní centrum, musíte mít stanovenou cenovou 

hladinu nájmu 

Linhart – budeme vycházet z průměrných cen, které se příliš neliší 

Štěpánek – tím jsou myšleny aktivity, které musí školy realizovat za úplatu mimo svůj objekt 

( přinejmenším plavání) 

Stloukal – zájem je vždy otázkou reálných cen, aby měly organizace dost financí, 

provozovatel by mohl cenu snížit dělením ploch 

Bíro – toto řešení je běžné, zajišťuje zároveň nižší cenu a uspokojení většího počtu zájemců 

Štěpánek – v dodatku ke studii proveditelnosti, který máte k dispozici není tato varianta 

kalkulována, aby nedocházelo k příliš komplikovaným přehledům 

Stloukal – kdo bude ceny stanovovat – MČ nebo podnikatel? 

Marek – ceny se budou proti kalkulované částce (současný průměr) měnit, závisí na počtu 

docházejících lidí a je v zájmu provozovatele udržet si konkurenceschopnost. Víme, že ceny 

v atraktivních časech budou určitě vyšší, protože dotují námi požadované výhody 

Bíro – dojíždění za příležitostí a výhodami je běžné 

Štěpánek – v diskusi bychom se měli vrátit k nastavení kritérií 

Bartoš – a kde jsou občané? Stále nevidím jejich zvýhodnění 

Synková – cílem je rozvoj sportovní činnosti v MČ Praha 17 

Štěpánek – jsou zvýhodněni i bydlištěm, není nutné dojíždění  

Marek – pro rodiče je to přínos díky jejich dětem, i když sami halu nevyužijí 

Linhart – 90% členů klubu je z Řep, v lokalitě není nic, takže pronajímáme halu na Zličíně, 

ale tento pronájem není jistý a je možné, že budeme jezdit i dál, přestávají nám z tohoto 

důvodu chodit diváci a u ostatních sportů je stejná situace 

Stloukal – areál je směřován k aktivním sportovcům, kde je volná příležitost pro jakýkoliv 

rekreačně provozovaný sport 

Podrázský - hala bude přínosem v každém případě, řada neaktivních občanů se těší na 

otevření možností, za kterými by nemuseli dojíždět 

Bíro – využitím haly aktivními sportovci se také uvolní prostory ve školách pro rekreační 

sport 

Marek – vraťme se ke kritériím. Jaká by měla být např. výpovědní lhůta . Z mého pohledu by 

to měl být alespoň rok, aby nebyla narušena kontinuita činnosti 

Bartoš – hala přeci zůstává stát se vším vybavením, takže provoz může jet dál 

Marek – to právě nelze, pokud není provozovatel 

Körberová – měly by být stanoveny konkrétní právní důsledky různých situací, je to 

důležitější než zbytek diskuse 
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Štěpánek – my nemůžeme předjímat smlouvy provozovatele a veškeré možnosti, které mohou 

nastat. Doba pronájmu musí být vyhodnocována v souvislosti s návratností investic 

provozovatele  

Marek – já bych navrhoval složení bankovní záruky jako důkazu ekonomické stability 

partnera 

 

V průběhu další diskuse se komise shodla na těchto doplňujících požadavcích: 

- zákaz hracích automatů všech typů 

- kvalifikace provozovatele jako důležitý bod hodnocení 

- kvalitní pojistná smlouva provozovatele s dostatečnou výší plnění 

- složení nepeněžní kauce (bankovní)  

- doba pronájmu 10 let s možností opce (prodloužení při bezproblémové spolupráci) 

 

Bíro – jak bude fungovat fond oprav sportoviště, Budeme všechny opravy hradit my? 

Štěpánek – běžné opotřebování z provozu zajišťuje provozovatel, generální oprava cca za 30 

let by měla být financována z fondu oprav, kde bude odkládána částka z nájemného 

 

 

 Předseda Jaroslav Bíro poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

V Praze dne: 20. 7. 2012   schválil : předseda komise Jaroslav Bíro 

Zapsala: Zemanová 

 

 

Ověřil: Miroslav Bartoš 

 

 


